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UCHWAtA NR 
RADY MlEJSKlEJ W LODZI 

z dnia 

w sprawie poprawy polqczen kolejowych z todzi. 

Na podstawie 5 17 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w todzi, stanowiqcego zalqcmik Nr 7 do 
Statutu Miasta todzi (Dz. Urz. Woj. todzkiego z 2009 r. Nr 347, poz. 2860), Rada Miejska w Lodzi 

uchwala, co nastqpuje: 

§ I .  Rada Miejska z wraca siq z apelem o podjgcie dzialan majqcych na celu przyspieszenie remontow 
prowadzqcych do todzi linii kolejowych oraz poprawq funkcjonowania potqczeh kolejowych prowadzqcych 
przez L6dz tak aby zapobiec postqpujqcej eliminacji naszego miasta z sieci polqczen kolejowych. 

4 2. Rada Miejska domaga siq w szczegolnoSci: 

1) poprawy funkcjonowania polaczcn kolcjowych pomigdzy Lodziq a Wasszawg w zakresie 
liczby polaczen, dogoclnoici rozklrtdu oraz kornfom~ podrdzy. maksymalnego ograniczenia 
niedogodnoici zwiqzanych z remonteni, skrocenia czasow przejazdu i wprowadzenia poiaczeri 
bez zatrzymania sig na stac.jach poirednich: 

1noi.liwie szybkiego podjqcia. remontu tor6w na trasie do Kutna. zwiqksmnia na tej trasie 
Iiczby pol+czeh zwkaszcza o charakterze lokalnyni. Zaniechania likwidacji po$czen 
regionalnych na p6hoc od Kutna \v kierunku Torunia; 

moiliwie szybkiego podjqcia remontu tordw na trasie do  Ostrowa Wielkopolskiego, 
zwiekszenia na tej trasie liczby polpczen; 

zwigksrcnia liczby bczpo6rednicli polqc~eri i skrcicenia czasu przcja~du na trasach I$czacycli 
Lhdi L najwiqkszyl~ii niiastami w Polscc: Krakowm, Wroclawiem, Poznanicm. Katowicami. 
Cdanskiem, S~czccincm, Lublincm, Biatymslokicm, Rzes~owem, Olszt\/nern; 

przywrhcenia kursowania przez t h d i  pociqgow kwalifikowa~iycli z\vlaszcjra 
niiqdzynasodowyctl ale takie typu Express Intercity. 

5 2. Uzasadnienie stanowi integralnq czqSC uchwaly. 

5 3. Zobowiqzuje siq Przewodniczqcq Rady Miejskiej w Lodzi do przekazania niniejszego stanowiska 
Ministrowi Infiastruktury i Rozwoju, Marszalkowi Wojewodztwa Lodzkiego, parlamentarzystom Ziemi 
todzkiej, Prezesowi Przewozy Regionalne Sp. z o.o., Prezesowi PKP Intercity SA, Prezesowi PKP Polskie Linie 
Kolejowe SA. 

5 4. Uchwala wchodzi w tycie z dniem podjqcia. 

Przewodniczqca 
Rady Miejskiej w todzi 

Joanna Kopciriska 

Projektodawcarni uchwaly sq Radni Rady Miejskiej w Lodzi 

R A D C A  F R A W N Y  



Uzasadnienie 

W zwiqzku z interwencjami mieszkancow dotyczqcymi poiqczen kolejowych z naszego miasta 
uzasadnionym wydaje siq poruszenie w stanowisku Rady Miejskiej bie@cych problemow w zakresie 
funkcjonowania polqczen kolejowych, z ktorymi zwracajq siq do radnych mieszkancy. Czynnikiem, ktbry 
wplynql na zwiqkszenie siq liczby krytycznych glosow iodzian w tych sprawach stalo siq ogloszenie rozkjadu 
jazdy obowiqzujqcego od 15.12.2013 r., w ktorym nie znalazio siq bardzo wiele polqczen, a czasy jazdy innych 
zostaly wydiuzone. Problemy w zakresie poiqczeh kolejowych to w szczegolnoici: 

- przedludajqcy sig remont linii kolejowej do Warszawy skutkujqcy diugimi czasami przejazdow na tej trasie 
oraz niepunktualnoSciq pociqgow, 

- malejqca liczba pociqgow na trasie do Warszawy i brak pociqgow jadqcych bez zatrzymywania siq na stacjach 
poirednich, 

- brak remontu linii do Kutna , co skutkuje dhgim czasem przejazdu na tej trasie i ograniczeniem liczby 
poiqczen, 

- likwidacja potqczen regionalnych na trasie z Kutna w kierunku Torunia, 

- brak remontu linii do Ostrowa Wielkopolskiego, co skutkuje dtugim czasem przejazdu na tej trasie, 

- niewielka liczba i dhgie czasy przejazdu, a w niektorych przypadkach brak poiqczen bezposrednich lqczqcych 
t,6d7 I.  najwigl<szymi tniastami cv Polsce: Kl-dkowem. Wroclawiem, I'oznanieni. Katowicami. Gdahskiem. 
Szczecinem, Lublinem, Biatymstokieni, Kzeszowen~, Olsztynem. 

- omijanie todzi przez pociqgi kwalifiko\vane zwtas7cza mit;dzynarodo~e ale takie typu Express Intercity. 

Powytsze problemy nie wyczerpujq calogci zagadnien zwiqzanych z infiastrukturq kolejowq w 
odniesieniu do naszego miasta, pozostajq bowiem kwestie dtugoplanowe jak np. budowa nowych przystankdw 
kolejowych na terenie miasta czy budowa Kolei Dudych PredkoSci, lecz zadaniem tej uchwaly jest poruszenie li 
tylko kwestii zwiqzanych z bietqcym hnkcjonowaniem kolei i dzialaniarni zwiqzanymi z planowaniem pokjczen 
i remontami istniejqcych linii. 

Ze wzglqdu na wage problemow wlaiciwe jest zwrocenie siq z apelem o rozwiqzanie palqcych 
zagadnien do podmiotow odpowiedzialnych za przewozy kolejowe do i z naszego miasta. 


